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Impressie van de NVKF SENIORENDAG van vrijdag 9 augustus 2019. 
 
Datum  9 augustus 2019 
Plaats  TU Delft, Delft 
 

 
 
Organisatie Lokaal – Jan Arie en Ina Groot 
  Leiding en anciënniteit – Martin Thijssen m.m.v. Leon Thijssen 
  Extern geheugen en communicatie – Ad Maas [stand alone] 
 
Deelnemers Jan Arie en Ina Groot, Martin en Leon Thijssen, Ad (verslag) en Jenneke Maas, 

Ron en Mieke Vaartjes, John en Marion Hardeman, Dick Stegeman, John en 
Magda Berkman, Theo en Annemarie Zuidema, Peter Ruys, Age en Duifje 
Hoekstra, Piet van der Veen, Saar Muller, Leendert Jonker en Joyce van der Horst, 
Sipke Feenstra, Pieter Vos, Piet-Hein en Jenny van der Giessen, Wim Graef, Frans 
van Roon, Theo van Deursen, Bert van Zanten en Eefje de Gooijer, Evert 
Woudstra en Josien Woudstra-Pauw en Adriaan en Marga Lammertsma. 
Samengevat maakt dit 22 emeritus leden en 13 partners. 

 

 
 
 
 
 

SENIOREN CONVENT NVKF 
 
 
 
 

 

 

NVKF SENIORENDAG 
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Weer Wisselvallig doch voornamelijk zonnig. 
 
Deelnamekosten € 45 p.p. voor het middagprogramma en € 45 p.p. voor het diner 

Prelude 
Tussen twaalf en half een verzamelde het gezelschap zich in het Delftse Boterhuis aan de Markt. 
Aldaar werd hernieuwd kennis gemaakt, een eenvoudige doch voedzame lunch genoten en 
bijgepraat over de wetenswaardigheden van het afgelopen jaar. Dit keer werd de lunch keurig 
uitgeserveerd en tegen twee was het tijd voor het gezelschap om zich weer in de benen te 

hijsen. Hier splitste het gezelschap zich 
in een deel dat een bezoek zou 
brengen aan het instituut voor 
Industrieel Ontwerpen, onderdeel van 
de Delftse Technische Universiteit. Een 
ander deel, voornamelijk bestaand uit 
de partners ging o.l.v. Ina Groot 
wandelen en varen door het mooie 
Delft. 
 

Bezoek aan het instituut voor Industrieel Ontwerpen 
Het vervoer van het Boterhuis naar de TU-campus vond plaats m.b.v. 4 zogenaamde Tuk-tuks en 
2 fietsen. Na een ‘valse start’ waarbij een tijdje op een van de Tuk-tuks gewacht moest worden 
vlogen de witte, elektrisch aangedreven, karretjes door Delft en hadden beide fietsende NVKF-
senioren moeite de Tuk-tuks bij te houden. Al met al werd het TU-terrein op tijd bereikt. 
In het Instituut Industrieel Ontwerpen werd het gezelschap welkom geheten door dr. Johan 
Molenbroek die in vogelvlucht een inkijkje geeft in datgene wat industrieel ontwerpen in Delft 
inhoudt (https://www.tudelft.nl/io/). De korte voordracht wordt gevolgd door een rondleiding 
door het instituut. Tijdens deze rondleiding wordt stilgestaan bij een geavanceerd 3D-
regsitratiesysteem. Met behulp hiervan is het mogelijk in zeer korte tijd 3D-beelden vast te 
leggen waardoor bewegend 
beeldmateriaal in 3D 
verkregen kan worden. Saar 
Muller was bereid haar 
bewegingen door het systeem 
te laten vastleggen. De 
rondgang door het instituut 
bracht de welbekende 
academische sfeer van 
zwoegende, ogenschijnlijk 
luierende, studenten weer 
terug in de herinnering. 
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Rondwandeling en rondvaart door Delft 
De rondwandeling door Delft vond plaats onder leiding van Ina Groot die zich inmiddels erkend 

ingezetene van Delft mag noemen. Zij leidde het 
gezelschap in vlot tempo langs Delftse 
bezienswaardigheden en zorgde ervoor dat op tijd 
aangemonsterd kon worden voor de rondvaart. Deze 
liet Delft weer vanuit een geheel andere kant zien. 
Hierna was het tijd voor een terras bezoek. Een aantal 
wandelaars heeft hierna nog van de gelegenheid 
gebruik gemaakt om een het bezoek te brengen aan 
de Nieuwe Kerk. 

 
De vergadering. 
De inmiddels tot traditie verheven NVKF Seniorendag-vergadering vond dit keer plaats in een 
collegezaal van het instituut voor Industrieel Ontwerpen. De vergadering ving keurig volgens 
schema rond vier uur aan en werd voorgezeten door Martin Thijssen. De agenda behelsde de 
volgende punten. 
 

1. Welkom en opening door voorzitter Martin Thijssen 
Martin opent de vergadering door alle aanwezigen van harte welkom te heten. Aanwezig 
waren: Jan Arie Groot, Martin Thijssen, Ad  Maas (verslag)s, Ron Vaartjes, John Hardeman, 
Dick Stegeman, John Berkman, Theo Zuidema, Peter Ruys, Age Hoekstra, Piet van der Veen, 
Saar Muller, Leendert Jonker, Sipke Feenstra, Pieter Vos, Piet-Hein, Wim Graef, Frans van 
Roon, Theo van Deursen, Bert van Zanten, Evert Woudstra, Adriaan en enkele partners die 
zich hadden ingeschreven voor het bezoek aan het instituut IO. 
 
2. Verslag NVKF Seniorendag 2018 
Voor zover gelezen en onthouden wordt het voorliggende verslag van de tweede 
Seniorendag vergadering goedgekeurd onder dankzegging aan de secretaris. 
Martin licht vanuit zijn rol als penningmeester het financieel verslag toe. De verstoring 
veroorzaakt door de procedure van geld innen bij aanvang en misverstanden bij het 
afrekenen van de dinerkosten in Enschede hebben Martin ertoe gebracht de deelname 
gelden op een andere wijze te innen. De eerste ervaringen met het nieuwe systeem zijn 
positief. Wat betreft de deelnamekosten voor 2019 heeft de organisatie besloten iets meer 
marge te willen hebben om te voorkomen dat met de pet moet worden rondgegaan 
wanneer de kosten van consumpties wat krap zijn begroot. Met deze toelichting worden de 
cijfers voor 2018 goedgekeurd. 

 
3. Vooruitblik Seniorendag 2020 – voorstellen en organisatie 
Zorgvuldig voorgekookt door Martin blijkt dit agendapunt weinig om het lijf te hebben. 
Collega John Hardeman en zijn vrouw Marion nodigen alle senioren uit om in 2020 naar 
Maastricht te komen waar zij als lokale organisatie samen met Martin en Ad zorg zullen 
dragen voor een hartelijk welkom en aansprekend programma. Formeel stelt Martin nog de 
vraag aan de aanwezigen of er hiertegen bezwaren danwel alternatieve aanbiedingen zijn. 
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Zoals verwacht zijn die er niet en is de locatie van de vierde NVKF-Seniorendag met als 
uitkomst Maastricht hiermee vastgelegd. Martin dankt John en Marion voor hun aanbod. 
(Red. Later op de middag wordt ook een voorlopige datum voor de vierde NVKF Seniorendag 
vastgesteld, namelijk vrijdag 7 augustus 2020.) 
 
4. Wetenswaardigheden uit de vereniging door ad Maas 
Ad geeft een kort overzicht van de belangrijkste activiteiten van de NVKF en belicht hierbij 
de volgende punten: 
• Teruggang van het aantal opleidingsplaatsen van 22 naar 15 wordt vanaf 2021 weer 

deels teruggedraaid. Het CapaciteitsOrgaan voor Medische en Tandheelkundige 
Beroepen heeft minister Bruno Bruins van VWS geadviseerd vanaf 2021 het aantal aios 
klinische fysica naar 20 op te hogen. Dit in verband met de toenemende behoefte aan 
klinisch fysische ondersteuning bij de centra voor protonentherapie. Dit is het resultaat 
van uitstekend lobbywerk van het NVKF-bestuur. 

• De NVKF kan terugzien op een zeer geslaagde voorjaarsconferentie in april ook wel 
aangeduid met Woudschotenconferentie. Het thema van de conferentie was ‘Crossing 
Borders’ wat heel toepasselijk was voor het internationale tintje dat aan het congres 
vastzat. 

• De NVKF had de eer tijdens het congres het voltallige EFOMP-bestuur te mogen 
verwelkomen. Het EFOMP-bestuur was op Woudschoten te gast om er haar jaarlijkse 
voorjaarsvergadering te houden. Verder was het EFOMP-bestuur aanwezig bij een aantal 
onderdelen van het congresprogramma en werden er vanuit dit bestuur een tweetal 
lezingen verzorgd. Voorts was er een zogeheten leadership meeting tussen de 
voorzitters van EFOMP en NVKF. 

• De NVKF bezet momenteel 2 zetels binnen het EFOMP-bestuur. Adriaan Lammertsma is 
voorzitter van de commissie Education & Training en Ad Maas leidt de commissie 
Professional Matters. 

• Momenteel zijn alle werkterreinen binnen de NVKF zeer actief (en communicatief). Hun 
activiteiten zijn het beste te volgen op de NVKF website 
(https://www.nvkf.nl/nl/Nieuws). 

• Ook is de NVKF actief en zichtbaar binnen de Federatie van Medisch Specialisten. 
Regelmatig worden uitnodigingen ontvangen om deel te nemen aan werkgroepen welke 
door de FMS in het leven zijn geroepen. 

• De ongeveer 80 klinisch fysici in opleiding, verenigd in de KLIFOP zijn eveneens zeer 
actief en organiseren jaarlijks diverse bijeenkomsten. Zij hechten doorgaans wat minder 
aan specifieke werkterreinen dan hun geregistreerde collega’s. 

• NVKF en OKF boekten recent een aardig succes door de Nederlandse opleiding tot 
klinisch fysicus erkend te krijgen door EFOMP. Zij volgen hiermee het voorbeeld van de 
Duitse DGMP. 
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5. Bijdragen aan het NVKF-archief ingeleid door John Berkman 
De inleiding van John wordt hieronder letterlijk weergegeven (met dank aan John). 
 

Bijdragen aan het Archief NVKF John Berkman, 9 augustus 2019  

INLEIDING 
NVKF Senioren beschikken vaak nog over oude verenigingsdocumenten. Het zou zonde zijn als 
deze zo maar worden weggegooid. 
Peter Ruys heeft al eens een pak documenten bij het Bureau NVKF ingeleverd. 
Bij de Senioren ontstaat nu de vraag aan welke documenten de NVKF behoefte heeft.  

Daarvoor is een overzicht d.w.z. richtlijn nodig. Op de vorige Senioren-vergadering werd daarop niet 
enthousiast gereageerd. Maar ik kreeg bijval van Peter Ruys en Leendert Jonker. Trouwens Leendert 
steunt mij altijd.  

1 oktober j.l. kreeg ik een telefoontje van NVKF-voorzitter Lieke Poot, waaruit de noodzaak van een 
goed NVKF-archief bleek. Voor haar inleiding bij het lustrum-congres op 4 oktober, was zij op zoek 
naar informatie over het wel en wee van het verleden van de NVKF.  

Voor de notulen van de Oprichtingsvergadering van de NVKF heb ik haar verwezen naar Piet Hein 
van der Giessen, die jaren lang onze secretaris was en wellicht dat document nog weet te 
bemachtigen. 
Ik kon Lieke wel vertellen dat de Oprichtingsvergadering op de zolder van het hoofdgebouw van het 
Academisch Ziekenhuis Leiden werd gehouden, waar we op lange houten bankjes uitgebreid 
hebben gediscussieerd over de naam van de vereniging, Vereniging voor Klinische Fysica of 
Vereniging voor klinisch fysici, en de voorwaarden voor het lidmaatschap.  

Een voorloper van de NVKF was, voor de ziekenhuis-fysici de Stichting voor Biofysica, en voor de 
fysici in de academische ziekenhuizen de Werkgroep Instrumenten Beoordeling Academische 
Ziekenhuizen WIBAZ. 
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Ik heb Lieke ook een spoed-email kunnen zenden met als bijlage een selectie wetenswaardige 
pagina’s uit ons oude verenigingsblad Klinische Fysica.  

Lieke Poot vertelde dat Theo van Deursen enkele jaren terug al eens een inventarisatie van het 
Archief NVKF heeft gemaakt, maar dat de toegang tot de stukken nog tijdrovend is. 
Het afgelopen jaar heb ik dan ook veelvuldig overlegd en email contact gehad met Theo van 
Deursen en Peter Ruys over wat er nu moest gebeuren.  

Dankzij de geweldige inzet van Theo van Deursen en het doortastende enthousiasme van Peter 
Ruys, komen deze jonge Senioren met een voorstel. 
En daarmee geef ik als oude Senior, die dit jaar 80 hoopt te worden, het woord aan deze jonge 
Senioren. 
 

  
De eerste vraag die John stelt na zijn betoog is: “Aan welke documenten heeft de NVKF 
behoefte?” Dat die behoefte bestaat werd wel duidelijk toen voorzitter Lieke Poot bij John 
informeerde naar de begintijd van de NVKF ter voorbereiding op haar speech bij de opening 
van het negende lustrum in oktober 2018. John en Piet Hein van der Giessen hebben haar 
toen wat verder kunnen helpen. John memoreerde hierbij nog aan de vergeten discussie 
over de naamgeving van de verening. Moet het zijn de Nederlandse Vereniging voor 
Klinische Fysica, óf van Klinisch Fysici? Volgens John zwerven er nog voldoende 
wetenswaardige pagina’s uit oude NVKF-documenten maar met het verdwijnen van de 
vertegenwoordigers van de eerste generatie verdwijnen ook deze documenten. In overleg 
met de collega’s Peter Ruys en Theo van Deursen is men gekomen tot een voorstel en Theo 
wordt gevraagd dit kort toe te lichten. 
In eerste instantie betreft het het opschonen van het NVKF-archief. Hiervoor is inmiddels 
een richtlijn opgesteld die is goedgekeurd door het NVKF-bestuur. De richtlijn houdt 
rekening met wettelijke voorschriften en historische waarde van documenten. Op basis van 
deze richtlijn kan men aan de slag en na de opschoning dient het te bewaren materiaal 
ergens te worden opgeslagen. Mogelijk heeft de professionele NVKF-secretaresse Priscilla 
Verbon hier een oplossing voor. 
Het papieren archief van de NVKF bestaat uit ordners met o.a. jaarverslagen. Er blijken 
echter in de archief de nodige documenten te ontbreken. Het betreft hierop zichzelf 
staande publicaties maar ook jaarverslagen. Het papieren archief loopt tot 2005 en daarna 
is alles in digitale vorm opgeslagen. 
Voorgesteld is een Werkgroep NVKF Archief (WNA) op te richten die op basis van 
genoemde richtlijn aan de slag gaat. Het NVKF-bestuur is hiermee akkoord gegaan en de 
WNA wordt bemenst door Peter Ruys en Theo van Deursen. Zij vragen voor hun nobele 
werk wel de medewerking van de emeritus leden. 
 

6. Rondvraag 
Vanuit de aanwezigen wordt aangegeven dat de FMS mogelijkheden biedt voor oud-
specialisten om enigszins betrokken te blijven bij de ontwikkelingen op medisch 
specialistisch gebied. Voor niet-medisch specialisten zou er nog niets geregeld zijn. Het 
verzoek is het NVKF-bestuur te vragen of zij iets kunnen regelen voor NVKF-senioren. De 
organisatie van de Seniorendag zal hier bij het NVKF-bestuur naar informeren. 
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7. Sluiting 
Na afronding van de rondvraag sluit Martin de vergadering en kan met de reis naar de 
Beestenmarkt middels Tuk-tuk worden aangevangen. 
 

Een beestachtige borrel 
Deze vond plaats op terras van Bar Sil aan de 
Beestenmarkt en werd gezegend door prima 
terrasweer en dorstlessende consumpties 
waarvan een aangeboden door het NVKF-
bestuur. Ook de lading bitterballen mag in dit 
verband niet onvermeld blijven. 
Voor een deel van het gezelschap was het 
moment aangebroken om afscheid te nemen en de weg naar huis weer te aanvaarden. Het 
resterende deel kon optrekken richting Markt voor het diner. 
 
De Delftse markt revisited, dit keer in De Sjees 

In De Sjees wachtte de deelnemers 
twee gedekte tafels met uitzicht op 
de Markt. Een mooi driegangenmenu 
werd uitgeserveerd tijdens welke Ad 
zijn dank uitsprak richting de lokale 
organisatoren Jan Arie en Ina die 
door hun inspanningen er voor 
gezorgd hebben dat de derde NVKF 
Seniorendag weer een succesvolle 
gebeurtenis is geweest. 

 
Waarvan acte. 
 
Ad Maas 
Departement Secretariële Ondersteuning & Communicatie 
 
 
Augustus 2019 
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10-08-18     
     
     
ontvangen €   betaald € 
          
Betaald door deelnemers middagprogramma 1.552,50   Lunch Boterhuis 575,00 
Betaald door deelnemers diner 990,00   Tuk-tuk transport 120,00 
    Cadeau dr. Molenbroek 50,00 
      Rondvaart 85,50 
      Terrasbezoek stadswandelaars 30,05 
      Terras Bar Sil 278,00 
   Diner De Sjees 825,00 
   Kosten voorbereiding 301,60 
   Saldo 277,35 
totaal 2.542,50   totaal 2.542,50 

     
     
     
te ontvangen     te verrekenen   
          
Subsidie NVKF-bestuur 250,00   Restant 2018 (tekort) 25,00 
Saldo 2019 277,35   Voorziening 2020 *) 502,35 
        
  527,35     527,35 
      

     
     
     
     

*) De voorziening 2020 zal gebruikt worden om de voorbereidingskosten van de vierde Seniorendag te 
dekken en als reserve zodat de deelnamekosten scherp gecalculeerd kunnen worden. 


